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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT DEL DIA 26 DE MAIG DE 
2025 
 
Identificació de la sessió:  
Núm.  PLE2025000005  
Caràcter: Sessió Ordinària 
Data: 26 de maig de 2025 
Hora d’inici: 19:30 h 
Hora de fi: 20:25 h 
Lloc: Sala de Plens 
 
 
Hi assisteixen:  
 
Sr. Maurici Jiménez Ruiz, alcalde, regidor delegat de Seguretat Ciutadana, Serveis 
Interns i Comunicació. (PSC-CP) 
 
Sra. Imma Gelabert Casadevall, 1a tinent d’alcalde, regidora delegada de Turisme, 
Promoció Econòmica, Empresa i Ocupació (JUNTS) 
 
Sr. Josep Amat Calvet, 2n tinent d’alcalde, regidor delegat d’Urbanisme i Obres 
(PSC-CP) 
 
Sr. Lluís Pujol Pijuan, 3r tinent d’alcalde, regidor delegat d’Hisenda i Patrimoni 
(JUNTS) 
 
Sra. Maria Blanco Martín,4a tinent d’alcalde,  regidora delegada d’Acció Cultural i 
Comunitària, Tradicions i Educació (PSC-CP) 
 
Sra. Pilar Rojas Molina, 5a tinent d’alcalde, regidora delegada d’Activitats 
Econòmiques, Via Pública i Infància (JUNTS) 
 
Sra. Dolors Escobar Hermosilla, regidora delegada de Benestar Social, Habitatge i 
Recursos Humans (PSC-CP) 
 
Sr. Marc Medina Serra, regidor delegat d’Esports i Salut (PSC-CP) 
 
Sr. Joan Amat Algaba, regidor delegat de Joventut, Noves Tecnologies, Administració 
Digital i Mobilitat (JUNTS) 
 
Sr. Daniel Riera Puertas, regidor delegat de Serveis, Medi Ambient i Benestar Animal 
(PSC-CP). 
 
Sr. Joan Giraut Cot, regidor (BNC) 
 
Sra. Ofelia Castillo Gómez, regidora (BNC) 
 
Sra. Sònia Sànchez Ruart, regidora (SOM-TE) 
 
Sra. Montserrat Rovira Ramos, regidora (ERC-AM) 
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Sr. Aitor Tendero Guirado, regidor (Autònoms) 
 
Sr. Pedro Torres López, regidor (LVAEC-C) 
 
Sra. Sandra Moya Bolívar, regidora (VOX) 
 
 
Secretari:  
 
Sr. Tomàs Soler Navarro, assistit de la funcionària Sra. Margarita Casanovas Mercadé 
 
L’alcalde, Sr. Maurici Jiménez Ruiz, presideix la sessió.  
 
 
Han excusat la seva presència:  
 
Josep Serra Oliveras, Interventor 
 
 
ORDRE DEL DIA  
 
1.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior 

2.- Control dels Òrgans de Govern-Informació de l'Alcaldia 

2.1.- Moviments de plantilla 

2.2.- Subvencions 

2.3.- Relació de Decrets 

2.4.- Resolucions Judicials 

3.- Dictàmens 

3.1.- Recursos Humans. Compatibilitat treballadora  

3.2.- Regidoria d'Hisenda i Patrimoni. Serveis Econòmics. X2025004023 Aprovació de 

Reconeixement Extrajudicial de Crèdit d'Obligacions 

3.3.- Unitat de Serveis i Sostenibilitat, resposta a les al·legacions formulades a la 

modificació del Reglament del Mercat Municipal de Castell-Platja d'Aro de Venda no 

Sedentària i la seva aprovació definitiva 

4.- Assumptes urgents 

5.- Precs i preguntes 

 
Desenvolupament de la sessió  
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Un cop el secretari ha comprovat l’existència del quòrum que cal perquè es pugui 
iniciar la sessió, es comencen a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 
 
 
1.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior 
S’aprova per unanimitat dels 17 membres assistents, dels 17 que integren el Ple de 

l’ajuntament, l’acta de la darrera sessió, celebrada el dia 28 d’abril de 2025. 

La Sra. Sandra Moya prega al Sr. Alcalde que retiri de l’ordre del dia el punt sobre 

l’aprovació definitiva de la modificació del Reglament del mercat perquè l’ajuntament 

no ha respost  a les més de cent al·legacions formulades. 

L’Alcalde li contesta que en aquest punt de l’ordre del dia es responen aquestes 

al·legacions i si retiréssim el punt no hi hauria resposta a les al·legacions. 

 
2.- Control dels Òrgans de Govern-Informació de l'Alcaldia 
 
2.1.- Moviments de plantilla 
 
2.2.- Subvencions 
 
2.3.- Relació de Decrets 
 
2.4.- Resolucions Judicials 
 
No ni ha preguntes 
 
 
3.- Dictàmens 
 
3.1.- Recursos Humans. Compatibilitat treballadora  
 
Expedient: GENE2025003882 (X2025003941) 

ASSUMPTE: SOL·LICITUD COMPATIBILITAT  

ANTECEDENTS 

La treballadora  amb DNI ***2893** ocupa un lloc de treball com a 

personal laboral a jornada completa (35 hores setmanals), com a formadora de l’Aula 

d’Adults, i ha sol·licitat autorització per exercir una activitat privada com a pedagoga, 

fora de l’horari d’obligada permanència al seu lloc de treball públic. 

FONAMENTS JURÍDICS 

Article 3.1 i 4.1 de la Llei 53/1984, de 26 de desembre, d’incompatibilitats del personal 

al servei de les administracions públiques, que estableixen el règim general de 
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compatibilitat per a l’exercici d’activitats privades, prèvia autorització i sota 

determinades condicions. 

Article 11 de la Llei 21/1987, de 26 de novembre, d’incompatibilitats del personal al 

servei de l’Administració de la Generalitat de Catalunya, aplicable supletòriament als 

ens locals, que regula l’autorització per a exercir activitats privades pel personal públic. 

CONSIDERACIONS 

 Que l’activitat privada es realitzarà fora de l’horari de treball a l’Ajuntament. 

 Que no hi ha coincidència horària entre ambdues activitats. 

 Que no es tracta d’una activitat relacionada directament amb les funcions     
públiques que exerceix la treballadora ni compromet la seva imparcialitat ni la 
confidencialitat de la informació. 

 Que no es perceben fons públics per ambdues activitats. 

 Que s’ha avaluat que es compleixen els requisits de compatibilitat establerts    
legalment. 

Per tot l’anterior abans exposat, 

ES PROPOSA AL PLE:  

PRIMER.- Autoritzar la compatibilitat a la Sra.  personal laboral, 

per exercir una activitat privada com a pedagoga, d’acord amb els articles 3.1 i 4.1 de 

la Llei 53/1984, de 26 de desembre, i l’article 11 de la Llei 21/1987, de 26 de 

novembre. 

SEGON.- En cap cas l'autorització suposarà una modificació de la jornada de treball 

actual a l’Ajuntament de Castell d’Aro, Platja d’Aro i S’Agaró ni podrà impedir ni limitar 

l’exercici de les funcions que té assignades, ni comprometre tampoc la seva 

imparcialitat o independència 

TERCER.- L’acord de Ple s’haurà de comunicar a la persona interessada, a les 

àrees/unitats d’adscripció, a l’Àmbit de Recursos Humans i a les representacions 

unitàries de personal. 

******************** 

S’aprova per unanimitat dels 17 membres assistents, dels 17 que integren el Ple de 

l’ajuntament. 

 
3.2.- Regidoria d'Hisenda i Patrimoni. Serveis Econòmics. X2025004023 
Aprovació de Reconeixement Extrajudicial de Crèdit d'Obligacions 
 
ACORD D’APROVACIÓ DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT 

D’OBLIGACIONS DE L’EXPEDIENT NÚM. GENE2025003963 (X2025004023). 
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La Sra. Sandra Moya pregunta en quin moment es troba el contracte de TV Costa 

Brava que està caducat des de fa anys. 

L’alcalde diu que fa pocs dies s’ha publicat la convocatòria i queden pocs dies per 

finalitzar el termini per presentar propostes. Diu que s’ha donat i es donarà tota la 

informació al respecte. 

Votació: 

Vots a favor: 15 ( 6 PSC, 4 JUNTS, 2 BNC, 1 ERC, 1 Autònoms i 1 LVAEC) 
Vots en contra : 1 (SOM) 
Abstencions: 1 (VOX) 

 
 
3.3.- Unitat de Serveis i Sostenibilitat, resposta a les al·legacions formulades a la 
modificació del Reglament del Mercat Municipal de Castell-Platja d'Aro de Venda 
no Sedentària i la seva aprovació definitiva 
 
 En data 27 de gener de 2025 el Ple de l’ajuntament en sessió ordinària de 27 de 

gener de 2025, per majoria absoluta va aprovar inicialment la modificació del 

Reglament del Mercat Municipal de Castell-Platja d’Aro de Venda no Sedentària.  

L’expedient administratiu va ser sotmès a informació pública per un termini de 30 dies 

hàbils, a l’efecte de la presentació de reclamacions i/o suggeriments, mitjançant la 

inserció del corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la Província en data 21 de 

febrer de 2025, en el Diari Oficial de la Generalitat en data 20 de febrer de 2025, en un 

diari dels de major difusió de la Província en data 19 de febrer de 2025 i en el Tauler 

d’Anuncis d’aquesta Corporació i web municipal. 

Durant el període d’informació pública s’han presentat un total de 103 al·legacions, 

totes detallades en l’informe que figura a l’expedient. 

Vist l’informe del Cap de la Unitat de Serveis i Sostenibilitat, sobre les al·legacions 

formulades, el qual consta a l’expedient servint com a motivació d’aquest acord, en 

aplicació de l’establert a l’article 88.6 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre de Procediment 

Administratiu Comú de les Administracions Públiques, es proposa l’adopció del 

següent 

ACORD 

Primer.  Estimar parcialment el punt Tercer de les al·legacions presentades pel 

col·lectiu de 92 persones relacionades a l’apartat PRIMER de l’informe que motiva 

l’acord, i que s’estimi el punt Segon a) de l’apartat VUITÉ de les al·legacions 

presentades conjuntament per l’Associació de Marxants del Maresme i l’entitat 

Asomercat Gestió S.L. en el sentit d’incloure un article nou a la modificació del 

Reglament del Mercat Municipal de Castell-Platja d’Aro de Venda no Sedentària, amb 

el següent redactat: 
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“Article 10 Comissió de seguiment.  

A fi de vetllar per un funcionament correcte del mercat de venda no sedentària, es pot 

crear una comissió de seguiment, integrada per l’alcalde o alcaldessa o persona en qui 

delegui, el regidor o regidora delegat de l’àrea o persona en qui delegui, el tècnic o 

tècnica municipal, representants dels paradistes del mercat i representants de l’entitat 

o, en cas de gestió indirecta, l’empresa concessionària. 

L’Ajuntament ha de regular de manera específica la creació, el règim de funcionament, 

les atribucions i la dissolució d’aquesta comissió de seguiment. Per a la constitució de 

la comissió de seguiment i el nomenament dels representants dels paradistes, s’han 

de tenir en compte les associacions empresarials del sector dels marxants que 

voluntàriament s’hagin acreditat davant de l’ajuntament com a entitats amb base 

representativa en el mercat de Castell d’Aro, Platja d’Aro i S’Agaró.” 

La introducció d’aquest article modificarà el número de tots els articles següents. 

Segon. Estimar l’al·legació del punt Segon b), de l’apartat VUITÉ de les al·legacions 

presentades conjuntament per l’Associació de Marxants del Maresme i l’entitat 

Asomercat Gestió S.L. on demanen “... que es suprimeixi el punt 9 de l’article 10 de la 

modificació del Reglament del Mercat Municipal de Castell-Platja d’Aro de Venda no 

Sedentària ...”, pels motius ja exposats en el mateix punt Segon b) de l’informe que 

motiva el present acord. 

Tercer. Desestimar la resta de les al·legacions presentades per les entitats i persones 

físiques que s’han detallat en el cos de l’informe que motiva el present acord. 

Quart. Esmenar els errors materials esmentats en el punt DESÈ de l’informe que 

motiva el present acord i la modificació del títol del reglament que passa a ser 

“REGLAMENT DEL MERCAT DE VENDA NO SEDENTÀRIA DE CASTELL D’ARO, 

PLATJA D’ARO I S’AGARÓ” per adequar-lo al nom actual del municipi. 

Cinquè. Aprovar definitivament el text definitiu de la modificació del Reglament del 

Mercat Municipal de Castell-Platja d’Aro de Venda no Sedentària que figura a 

l’expedient. Aquest acord d’aprovació definitiva s’ha de fer públic mitjançant edicte que 

s’ha de publicar, juntament amb el text íntegre del Reglament, al tauler d’anuncis de la 

Corporació, al BOP i al butlletí informatiu local. També s’ha de publicar al DOGC la 

referència del BOP en què es publica el text íntegre. 

Sisè. Trametre l’acord d’aprovació definitiva i la còpia íntegra i fefaent del text definitiu 

aprovat a l’Administració de l’Estat i a la Generalitat de Catalunya als efectes previstos 

en l’article 65.3 del Reglament d’ obres, activitats i serveis dels ens locals, dins del 

termini dels quinze dies següents de la data d’aquest acord.  

Setè. Notificar aquest acord als interessats que han formulat al·legacions dintre del 

termini d’informació pública de l’aprovació inicial de la modificació del reglament. 
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Vuitè. Fer constar que si es vol impugnar aquest acord, que posa fi a la via 

administrativa, procedeix interposar recurs contenciós administratiu davant la Sala 

Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el 

termini de dos mesos a comptar des de l’endemà de la publicació,  tal i com preveu 

l’article 112.3 de la Llei 39/2015, d’1 d’octubre. 

******************** 
 
El secretari llegeix la part dispositiva del dictamen i diu que en l’apartat cinquè 

d’aquest s’ha omès per error una frase que ara s’hi incorpora. 

La Sra. Immaculada Gelabert explica els antecedents i reunions amb els marxants i 

els grups polítics municipals sobre la modificació del reglament que avui es proposa 

aprovar definitivament. Recorda que en la sessió del mes de gener es va aprovar 

inicialment per tothom amb l’excepció d’una abstenció. Diu que la voluntat der 

l’ajuntament és la de crear un nou model de mercat. 

Intervencions: 

El Sr. Joan Giraut diu que el seu grup ha participat en tots els tràmits i votaran a favor 

perquè estan d’acord en la forma i en el fons. 

La Sra. Sònia Sánchez diu que tècnicament ho troba bé i que votarà a favor tal i com 

va votar a la sessió de gener. 

El Sr. Pedro Torres considera que la comissió de seguiment que ara s’introdueix 

hauria de ser obligatòria i no potestativa tal com es desprèn del redactat que ha llegit 

el Sr. secretari. No obstant diu que votarà a favor i demana a l’equip de govern diàleg i 

arribar a acords. 

La Sra. Montserrat Rovira diu que el seu vot serà a favor. Creu que s’havien de 

canviar algunes coses del mercat i que el mercat afavoreixi a tothom i també sigui en 

benefici del propi mercat. 

El Sr. Aitor Tendero diu que quan es va presentar la proposta inicial li va semblar bé i 

la va votar a favor; però ara ha estudiat més a fons aquesta proposta i està a favor en 

modernitzar el mercat però no de reduir tantes parades com es pretén perquè és un 

canvi molt radical. Defensa els mercats no sedentaris amb dades de la Generalitat que 

diuen que aquests tenen una influència de visitants de entre mil i cinc mil persones. 

Diu que els mercats municipals també dinamitzen el comerç local i fa tresa propostes 

que, si s’accepten diu que hi votarà a favor però sinó s’accepten farà una abstenció 

tècnica. Les propostes són millorar la gestió de l’espai comercial comparat amb altres 

mercats; apostar per productes de km. 0; mantenir l’actual ubicació de les parades i els 

metres lineals d’aquestes i que la comissió de seguiment tingui caràcter obligatori. 

La Sra. Sandra Moya diu que no entén com es vol aprovar aquest reglament sense 

resoldre les més de 100 al·legacions presentades. Considera que el mercat actual és 
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compatible amb el comerç local. Es deixaran 70 famílies sense feina i el responsable 

serà l’alcalde. Diu que votarà en contra i que seguirà al costat dels paradistes. 

La Sra. Immaculada Gelabert diu que la comissió de seguiment que es pot crear hi és 

per voluntat de l’ajuntament ja que no hi ha cap al·legació que la proposi i la voluntat 

és de crear-la perquè la consideren útil. A partir d’aquí s’hauran de redactar les bases 

per les noves parades i aconseguí així el mercat que volem, diu.  Al Sr. Tendero li 

contesta que ha fet un discurs que sembla fet per intel·ligència artificial. Diu que li 

sorprèn que fa només quatre mesos ell va votar a favor en l’aprovació inicial de la 

modificació del reglament i la Sra. Moya es va abstenir, i fins avui no ha pogut 

estudiar-ho a fons? En quatre mesos no ho han fet i a les reunions mantingudes 

sempre s’ha manifestat a favor, tot just fa uns tres o quatre dies també va donar el seu 

vot a favor. Diu que es pot mirar de mantenir els mateixos metres lineals segons la 

parada i això de parades consolidades creu que és una qüestió jurídica que es veurà a 

l’hora de fer el concurs. A la Sra. Moya li diu que l’alcalde, abans de començar la 

sessió, li ha explicat el procediment per resoldre les al·legacions presentades i que és 

l’acord que avui passem pel Ple. Diu que s’han resolt totes les al·legacions, 92 que són 

iguals i la resta fins a 103 que són diferents. 

Votació: 

Vots a favor: 15 ( 6 PSC, 4 JUNTS, 2 BNC, 1 SOM, 1 ERC i 1 LVAEC) 
Vots en contra : 1 (VOX) 
Abstencions: 1 (Autònoms) 
 
 
4.- Assumptes urgents 
 
No n’hi ha cap 
 
 
5.- Precs i preguntes 
 
La Sra. Sònia Sánchez pregunta si s’ha resolt la ubicació de la marquesina de la  

parada de bus de Castell d’Aro. 

El Sr. Pedro Torres demana que l’ajuntament actuï en relació al servei de pediatria 

del CAP. 

La Sra. Montserrat Rovira formula els següents precs i preguntes: 

- Si aquest estiu funcionaran les dutxes a les platges o només els “rentapeus”. 

- Si es posaran en funcionament les fonts de la plaça d’Europa. 

- Si es posarà en funcionament l’aigua dels gronxadors de la plaça Poeta Sitjà de 

Castell d’Aro. 
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- Pregunta que es farà amb l’assentament amb caravanes i demés que hi ha a la zona 

que s’està urbanitzant dels sector de Paladium. 

- Sobre la informació que dona el plafó digital instal·lat a l’entrada del nucli de Platja 

d’Aro, a l’alçada del Mercadona, creu que podria donar informació més detallada sobre 

els aparcaments municipals i les seves places vacants. 

- Pregunta qui ha pagat aquest plafó. 

El Sr. Aitor Tendero es queixa del comentari que ha fet la Sra. Gelabert sobre la seva 

intervenció en el punt del reglament del mercat dient que era un discurs fet amb 

intel·ligència artificial. Demana respecte i que no es facin valoracions personals, diu 

que cadascú te la seva manera de fer. 

La Sra. Sandra Moya formula els següents precs i preguntes: 

- Diu que la Llei de l’habitatge legitima que els ajuntaments actuïn contra els “ocupes” 

en el cas que no ho facin els propietaris i demana que l’ajuntament emprengui accions 

legals contra els “ocupes” d’un habitatge de la Av. Mediterrània. 

- Demana, un altre cop, que es col·loqui un mirall a la sortida de l’aparcament de 

l’edifici situat a l’Av. Mediterrània número 4 per tal de facilitar sense perill l’accés i 

sortida a l’esmentat aparcament. 

 

El Sr. Daniel Riera contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades 

amb la seva regidoria:  

- Sobre les dutxes a les platges diu que aquest estiu funcionaran i que se’ls hi posarà 

un airejador per consumir menys aigua. 

- Quant a les fonts diu que encara no s’ha decidit. 

El Sr. Marc Medina contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades 

amb la seva regidoria:  

- Sobre el servei de pediatria del CAP, explica les gestions i reunions mantingudes i els 

horaris d’atenció diferents segons l’època de l’any. Explica que s’ha informat a 

l’ajuntament que el servei s’incrementarà però s’haurà de veure també de cares a 

l’hivern. 

El Sr. Joan Amat contesta el següent sobre les qüestions plantejades relacionades 

amb la seva regidoria: 

- Sobre la marquesina a col·locar a Castell d’Aro explica que ha sorgit un petit 

inconvenient i és que en el lloc actual no hi cap per la mida que té la marquesina i 

s’està mirant de posar-ne una de més petita o fer servir la parada del CAP. 
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- Quant al plafó informatiu del costat del Mercadona diu que l’ha instal·lat l’empresa  

adjudicatària de la zona blava per això la informació és sobre els aparcament lliures en 

zona blava. 

L’Alcalde, contesta algunes preguntes formulades i complementa algunes 

explicacions que han donat els regidors: 

- Sobre l’assentament al sector de Paladium diu que ha tingut converses amb quatre 

caravanistes que és el seu domicili i els vam informar que quan s’acabi l’obra 

d’urbanització hauran de marxar del lloc. 

- Sobre la legitimació per actuar contra els ocupes que diu la Sra. Moya, entén que en 

el cas plantejat no hi ha propietari però s’informarà al respecte ja que a la comissió 

informativa en que el cap de la policia va informar dels criteris de l’Audiència Provincial 

no va parlar d’això. 

- Quant a la petició d’un mirall dels veïns de l’Av. Mediterrània número 4 diu que el 

procediment requereix que facin la petició per escrit i es demanarà informe de la 

policia local al respecte. 

La Sra. Immaculada Gelabert intervé per al·lusions i diu al Sr. Tendero que res més 

lluny d’ella de molestar-lo, però no des d’ara sinó des de sempre. Diu que no ha fet 

cap valoració personal sobre ell però li vol dir una dita popular que diu “Qui té cua de 

palla se li encén”.  

I no havent-hi més assumptes a tractar, el Sr. Alcalde aixeca la sessió quan són les 

vuit i vint i cinc minuts del vespre 

 
Vist i plau       El secretari  
L’alcalde 
 
 




